
PROTOKÓŁ Nr 19/ 2020 
z posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy Wijewo odbytego  

w dniu  12 października 2020 r. 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 
Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu 
oraz 
Wójt Gminy Wijewo – Pan Mieczysław Drożdżyński 
Skarbnik Gminy Wijewo – Pani Krystyna Piasna-Białas 
Sekretarz Gminy Wijewo – Pani Aneta Bajon 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie.   
2. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 

roku. 
3. Przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonej Informacji o przebiegu wykonania budżetu  
za I półrocze 2020 roku. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/28/94 Rady Gminy  
w Wijewie z dnia 24 października 1994 r. w sprawie przystąpienia Gminy Wijewo  
do Stowarzyszenia Gmin. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XIX/131/2020 Rady 
Gminy Wijewo z dnia 10 września 2020 r. dotyczącej zmiany uchwały  
Nr XLIV/246/2018 Rady Gminy Wijewo z dnia 21 maja 2018r. w sprawie uchwalenia 
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Wijewo zmienionej uchwałą nr XLVI/259/2018 Rady 
Gminy Wijewo z dnia 30 lipca 2018 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/246/2018 Rady 
Gminy Wijewo z dnia 21 maja 2018 r. w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 
Gminy Wijewo zmienionej uchwałą nr XLVI/259/2018 Rady Gminy Wijewo z dnia  
30 lipca 2018 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 
darowizny nieruchomości, położonej w obrębie Potrzebowo, gmina Wijewo. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielenia dotacji  
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków na terenie Gminy Wijewo. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Brenno oznaczonej w ewidencji gruntów 
jako działka nr 251.   

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w drodze publicznej  
o kategorii wojewódzkiej nr 305 położonej w części południowej wsi Wijewo  
od skrzyżowania z ul. Siedmiórki w kierunku wsi Radomyśl. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
12. Sprawy bieżące. 
13. Zapytania i wolne wnioski. 
14. Zakończenie. 

 
Ad. pkt 1. 
 
Obrady Komisji Stałych Rady Gminy otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria 
Rąk i o dalsze prowadzenie posiedzenia poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 



Pana Edwarda Nyczko. Wiceprzewodniczący obrad przywitał obecnych na sali radnych  
i gości oraz przedstawił porządek obrad. 
 
Ad. pkt 2. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze  
                     2020 roku. 
 
Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński przedstawił informację o przebiegu 
wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 roku. 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Wijewo Pani Maria Rąk zwróciła się z zapytaniem ile dzieci 
z terenu naszej gminy uczęszcza do przedszkoli znajdujących się poza terenem gminy. 
 
Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że 5 przedszkolaków  
z terenu naszej gminy uczęszcza do innych przedszkoli. Poinformował również,  
że nauczanie przedszkolne jest nieobowiązkowe i to rodzic decyduje o wyborze jednostki, 
do której uczęszczać będzie jego dziecko, z kolei obowiązkiem gminy jest opłacenie 
pobytu dziecka uczęszczającego do przedszkola poza terenem gminy.  
 
Radna Pani Danuta Leśna zwróciła się z zapytaniem czy zostanie uruchomiony kolejny 
etap programu  „Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności 
rolniczej” 
 
Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński oznajmił, że w chwili ogłoszenia 
kolejnego etapu, Radni jak i mieszkańcy zostaną o tym poinformowani. 
 
Ad. pkt 3. Przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  
                     w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej Informacji o przebiegu wykonania  
                     budżetu za I półrocze 2020 roku. 
 
Skarbnik Gminy Wijewo Pani Krystyna Piasna-Białas przedstawiła Uchwałę Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej Informacji  
o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/28/94 Rady  
                  Gminy w Wijewie z dnia 24 października 1994 r. w sprawie przystąpienia  
                  Gminy Wijewo do Stowarzyszenia Gmin. 
 
Sekretarz Gminy Pani Aneta Bajon przedstawiła projekt uchwały i poinformowała,  
że w celu ujednolicenia  zapisów, w §2 uchwały odstąpiono od wskazywania z imienia  
i nazwiska osoby pełniącej funkcję Wójta Gminy Wijewo.  
 
Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XIX/131/2020  
                  Rady Gminy Wijewo z dnia 10 września 2020 r. dotyczącej zmiany uchwały  
                  Nr XLIV/246/2018 Rady Gminy Wijewo z dnia 21 maja 2018r. w sprawie  
                  uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze  
                  socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wijewo zmienionej  
                  uchwałą nr XLVI/259/2018 Rady Gminy Wijewo z dnia 30 lipca 2018 r. 
 
 



Sekretarz Gminy Pani Aneta Bajon przedstawiła projekt uchwały i poinformowała,  
że w dniu 28.09.2020 roku do Urzędu Gminy wpłynęło pismo z Wydziału Kontroli, 
Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu w sprawie 
wszczęcia postępowania nadzorczego w przedmiocie stwierdzenia nieważności uchwały 
nr XIX/131/2020 Rady Gminy Wijewo z dnia 10 września 2020 r. w sprawie zmiany 
uchwały Nr XLIV/246/2018 Rady Gminy Wijewo z dnia 21 maja 2018r. w sprawie 
uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wijewo zmienionej uchwałą nr XLVI/259/2018 
Rady Gminy Wijewo z dnia 30 lipca 2018 r. Sekretarz poinformowała również, że wobec 
zastrzeżeń Organu nadzoru, co do treści przedmiotowej uchwały przygotowano projekt 
uchwały o jej uchyleniu.  
 
Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/246/2018 
                  Rady Gminy Wijewo z dnia 21 maja 2018 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 
                  udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
                  zamieszkałych na terenie Gminy Wijewo zmienionej uchwałą  
                  nr XLVI/259/2018 Rady Gminy Wijewo z dnia 30 lipca 2018 r. 
 
Sekretarz Gminy Pani Aneta Bajon przedstawiła projekt uchwały i poinformowała,  
że podjęcie nowej uchwały jest podyktowane potrzebą zweryfikowania dotychczasowego 
regulaminu przyjętego Uchwałą Nr XLIV/246/2018 Rady Gminy Wijewo z dnia 21 maja 
2018r. w sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wijewo zmienionego uchwałą nr 
XLVI/259/2018 Rady Gminy Wijewo z dnia 30 lipca 2018 r. Praktyka dotycząca udzielania 
pomocy materialnej oraz utrudnienia w kontynuowaniu dotychczasowych rozwiązań  
w realizacji programu, wyłoniły potrzebę wprowadzenia zmian do dotychczasowego 
Regulaminu. Sekretarz Gminy poinformowała również, że w przedłożonym projekcie 
Regulaminu proponuje się, w odniesieniu do obowiązujących rozwiązań: 
1) zmiany polegające na doprecyzowaniu zapisów regulaminu w zakresie trybu i sposobu  
     oraz form udzielania stypendium szkolnego, określonych w § 8 i 9, oraz  
2) dostosowanie treści zapisu § 13 do zmian wynikających z § 8 i 9 regulaminu. 
 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  
                     w drodze darowizny nieruchomości, położonej w obrębie Potrzebowo, gmina  
                     Wijewo  
 
Kierownik Referatu Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Anna 
Włoczewska-Grys poinformowała, że podjęcie uchwały jest niezbędne do notarialnego 
darowania na rzecz Gminy Wijewo nieruchomości obecnie użytkowanej przez Gminę 
Wijewo, tj. placu zabaw w Potrzebowie.   
 
Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielenia  
                  dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy  
                  zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na terenie Gminy Wijewo 
 



Kierownik Referatu Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Anna 

Włoczewska-Grys przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że nowa uchwała 

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

ujętego w gminnej ewidencji zabytków, wynika z wprowadzonych  zmian w ustawie 

o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami. Kierownik Referatu poinformowała również, 

że zaszła konieczność zmiany ustaleń w/w uchwały. Projekt nowej uchwały powstał 

w celu dostosowania jej zapisów do aktualnie obowiązujących przepisów prawa. Projekt 

uchwały został również przekazany do Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów 

celem sprawdzenia jej zapisów dotyczących udzielania pomocy publicznej (pomoc de 

minimis).  

 
Radny Pan Edward Nyczko zwrócił się z zapytaniem kto może ubiegać się o dotacje. 
 
Kierownik Referatu Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Anna 
Włoczewska-Grys poinformowała, że o dotacje mogą ubiegać się osoby fizyczne.  
 
Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  
                     nieruchomości położonej w miejscowości Brenno oznaczonej w ewidencji  
                      gruntów jako działka nr 251   
 
Kierownik Referatu Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Anna 
Włoczewska-Grys przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że przejęcie na rzecz 
Gminy Wijewo nieruchomości w miejscowości Brenno pozwoli na rozwiązanie problemu 
wykorzystywania nieruchomości będącej własnością osoby fizycznej wykorzystywanej  
na cele publiczne. Zakup nieruchomości pozwoli na bezpieczny wyjazd z remizy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Brennie. Kierownik Referatu poinformowała również,  
że podjęcie niniejszej uchwały umożliwi Wójtowi Gminy Wijewo dokonywanie dalszych 
działań, mających na celu uregulowanie stanu prawnego i zapewnienie właściwego stanu 
technicznego nieruchomości. 

Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że został sporządzony 
operat szacunkowy na  nieruchomość, która została wyceniona na kwotę niecałych 
5.000,00 zł. Niestety, właściciel nieruchomości ze względu na atrakcyjne położenie działki 
nie wyraził zgody na jej sprzedaż we wskazanej kwocie. Wójt poinformował również,  
że po przeprowadzonych negocjacjach z właścicielem, sprzedaż nieruchomości 
uzgodniono na kwotę 10.000,00 zł.  

Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w drodze 
                     publicznej o kategorii wojewódzkiej nr 305 położonej w części południowej  
                     wsi Wijewo od skrzyżowania z ul. Siedmiórki w kierunku wsi Radomyśl 
 
Kierownik Referatu Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Anna 
Włoczewska-Grys poinformowała, że przygotowano projekt uchwały nadającej nazwę 
ulicy Winnica położonej w drodze publicznej wojewódzkiej nr 305 we wsi Wijewo  
od skrzyżowania z ul. Siedmiórki w stronę wsi Radomyśl do granicy obrębu Wijewo.  
Poinformowała również, że nadanie nazwy ulicy, a w dalszym etapie oznaczenie 
nieruchomości numerami porządkowymi do przedmiotowej drogi, pozwoli na zachowanie 
porządku ładu przestrzennego w zakresie numeracji porządkowej. 



 

 
 
Radna Pani Danuta Leśna zawnioskowała o zmianę projektu uchwały i nadanie nowej 
nazwy ulicy – Południowa. 
 
Radni, Pani Barbara Górna-Szulc i Pan Edward Nyczko zaproponowali, aby odbyły się 
konsultacje z mieszkańcami Wijewa. 
 
Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński poinformował, że odbyły się konsultacje 
z mieszkańcami danej ulicy i propozycja ta została zaakceptowana stąd prośba do Rady 
o przyjęcie uchwały i nadanie nazwy ulicy Winnica. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 
                    rok 
 
Skarbnik Gminy Wijewo Pani Krystyna Piasna-Białas przedstawiła projekt uchwały  
i poinformowała, że zmiany planu dochodów dotyczą działu 852 rozdziału 85202 Domy 
Pomocy Społecznej § 0830, gdzie wprowadzono plan dochodów na kwotę 11.000,00 zł. 
W rozdziale 85228 Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, w § 0830 
zwiększa się plan dochodów o kwotę 1.500,00 zł na wniosek Kierownika GOPS, gdzie 
wystąpiła odpłatność za świadczone usługi opiekuńcze oraz pozyskano odpłatność 
pensjonariuszy za pobyt w domu pomocy społecznej Skarbnik Gminy poinformowała 
również,  że zmiany  planu wydatków dotyczą działu 600 rozdziału 60016  Drogi publiczne 
gminne § 6050, gdzie zwiększa się plan wydatków o kwotę 210.000,00 zł. 
przeznaczonych na przebudowę czterech dróg gminnych na terenie gminy. W dziale 750 
rozdziale 75023 Urzędy Gmin, w § 4010 zmniejszono plan wydatków o kwotę  154.954,00 
zł, które  zostaną wykorzystane w rozdziale 60016 tj na inwestycje drogowe. W rozdziale 
75056 Spis powszechny i inne, w § 3020 wprowadzono plan wydatków na kwotę 
10.339,00 zł, w § 3040 wprowadzono plan wydatków na kwotę 14.000,00 zł, w § 4010 
zmniejszono plan wydatków o kwotę 20.311,28 zł i wynosi 0,00 zł, w § 4110 zmniejszono 
plan wydatków o kwotę 3.530,10 zł i wynosi 0,00 zł oraz w § 4120 zmniejszono plan 
wydatków o kwotę 497,62 zł i wynosi 0,00 zł. Otrzymane środki z dotacji na spis rolny 
należało przeznaczyć na wydatki rzeczowe oraz wynagrodzenia członków gminnego 
biura spisowego w formie dodatków spisowych i nagrody za realizację spisu, które nie 
stanowią przychodu ze stosunku pracy. W dziale 754 rozdziale 75421 Zarządzanie 
kryzysowe, w § 2800 wprowadzono plan wydatków na kwotę 25.000,00 zł, w § 4210 
wprowadzono plan wydatków na kwotę 24.000,00 zł i w § 4300 wprowadzono plan 
wydatków na kwotę 1.000,00 zł. Plan wydatków w tym rozdziale został utworzony  
z rozdziału 75818, gdzie nieprawidłowo były zakwalifikowane wydatki na potrzeby 
podjęcia niezbędnych działań związanych z zagrożenia wirusem SARS-Co V- 2 w celu 
zapobiegania, przeciwdziałania i zwalczania COVID-19 obejmującego m.in. ochronę życia 
i zdrowia obywateli (zakupy: masek, rękawiczek, płynów itp.) W dziale 758 rozdziale 
75818 Rezerwy ogólne i celowe, w § 2800 zmniejszono plan o kwotę 25.000,00 zł,  
w § 4210 zmniejszono plan o kwotę 24.000,00 zł i w § 4300 zmniejszono plan o kwotę 
1.000,00 zł Plan wydatków przeniesiony został do rozdziału 75421 gdzie prawidłowo 
należało go umieścić. W dziale 801 rozdziale 80101 Szkoły podstawowe, w § 4270 
zmniejszono plan wydatków o kwotę 45.000,00 zł na wniosek Dyrektora Szkoły 
Podstawowej a środki przeznaczono na potrzeby w Urzędzie Gminy  
– inwestycje drogowe. W rozdziale 80104  Przedszkola, w § 3029 zmniejszono wydatki  
o kwotę 651,86 zł, w § 4019 zwiększono wydatki o kwotę 651,86 zł i w § 4270 



zmniejszono wydatki  o kwotę 8.500,00 zł. Zmiana w realizowanym projekcie pn. 
„zwiększenie dostępności do dobrej jakości edukacji przedszkolnej w Gminie Wijewo” 
polega na przeniesieniu wydatków między paragrafami. Zmniejszenie planu w paragrafie 
4270 zostanie przeznaczone na potrzeby Urzędu Gminy – inwestycje drogowe. W dziale 
852 rozdziale 85202 Domy pomocy społecznej w § 4330 zwiększono plan o kwotę 
10.954,00 zł na wniosek Kierownika GOPS w celu sfinansowania pobytu mieszkańców  
w domach pomocy społecznej. W dziale 900 rozdziale 90015 Oświetlenie ulic, placów  
i dróg  w § 6050 zwiększono plan wydatków o kwotę 2.000,00 zł na wniosek sołectwa 
Wijewo dokonując stosownych przeniesień w zakresie przedsięwzięć w ramach środków 
będących w dyspozycji sołectwa. W dziale 921 rozdziale 92109 Domy i ośrodki kultury, 
świetlice i kluby w § 4210 zwiększono wydatki o kwotę 8.000,00 zł i w § 6060 
zmniejszono wydatki o kwotę 10.000,00 zł. na wniosek sołectwa Wijewo dokonując 
stosownych przeniesień w zakresie przedsięwzięć w ramach środków będących  
w dyspozycji sołectwa. 
 

Radna Pani Irena Talaga zwróciła się z zapytaniem, na jaki cel szkoła planowała 
rozdysponowanie 45.000,00 zł, które przeznaczono na potrzeby w Urzędzie Gminy – 
inwestycje drogowe. 
 
Skarbnik Gminy Wijewo Pani Krystyna Piasna-Białas poinformowała, że Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Wijewie planował przeznaczyć środki na wymianę pieca.  
 
Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 12. Sprawy bieżące. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Rąk przedstawiła zebranym treść pism, które 
wpłynęły do biura rady: 
 

1. Wiosek mieszkańców oraz przyszłych mieszkańców ulicy Północnej w Wijewie  
    o rozpatrzenie przesunięcia znaku teren zabudowany za wjazd na ulicę.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy Wijewo Pani Maria Rąk poinformowała,  
że do Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu zawnioskowano  
o przestawienie znaków drogowych. 
 
Ad. pkt. 13. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Radna Pani Justyna Nadolna zwróciła się z zapytaniem czy istnieje możliwość 
zamontowania urządzenia pomiaru prędkości  oraz zamontowania lampy na końcu wsi 
Zaborówiec. 
 
Radna Pani Danuta Leśna zawnioskowała o: 
-  wylanie asfaltu przy wjeździe na ul. Lipową w Wijewie, 
-  oznakowanie wjazdu na ulicę Brenno-Pole.  
-  zamontowanie progów zwalniających na ulicy Lipowej oraz ulicy Piaski w Wijewie, 
-  zgłosiła problem z błąkającymi się psami na ulicy Lipowej i ulicy Piaski w Wijewie, 
-  zwróciła się z zapytaniem o termin dostarczenia zamówionego serca na nakrętki,. 
 
Radna Pani Cecylia Gąda zwróciła się z zapytaniem czy istnieje możliwość poszerzenia 
zjazdu na ul. Siedmiórki z drogi nr 305, zawnioskowała o zamontowanie urządzenia 
pomiaru prędkości w Radomyślu oraz zamontowanie dodatkowych lamp przy wjeździe  
i wyjeździe z Radomyśla. 
 



Radny Pan Józef Pukacki zawnioskował o rozwiązanie problemu z oświetleniem na ulicy 
Leszczyńskiej w Brennie.  
 
Radna Pani Barbra Górna-Szulc zwróciła uwagę na konieczność zwiększenia obsady 
karetek we Włoszakowicach w celu  szybszego dojazdu do mieszkańców naszej gminy  
a także zwróciła się z zapytaniem o możliwość przeprowadzania zdalnych sesji. 
 
Radny Pan Robert Mikołajczuk zawnioskował o zwiększenie przeprowadzanych kontroli 
prędkości przy wjeździe i wyjeździe z Potrzebowa.  
 
Radny Pan Edward Nyczko zawnioskował o oznaczenie domów, które mieszczą się  
w obrębie wsi Potrzebowo a znajdują się poza znakiem drogowym określającym wjazd do 
miejscowości oraz o uzupełnienie oświetlenia ulicznego. 
 
Wójt Gminy Wijewo Pan Mieczysław Drożdżyński odpowiedział na pytania Radnych  
i poinformował, że na terenie gminy powinno znaleźć się 10 urządzeń pomiaru prędkości, 
które zminimalizują wypadki na terenie naszej gminy. Oznajmił również, że, odkładając  
w czasie zakup np. dodatkowych lamp oraz po uzyskaniu pomocy finansowej  
z Powiatu jesteśmy w stanie takie urządzenia zakupić. Wójt poinformował również,  
że wylanie asfaltu przy wjeździe na  ulicę Lipową zostało zlecone kompleksowo 
wykonawcy, jednakże na najbliższej sesji zostanie wskazany termin załatwienia tej 
sprawy. Odnośnie przeprowadzania zdanych sesji, Wójt poinformował, że jeśli powstanie 
taka potrzeba, to licencja zostanie zakupiona, na temat zjazdu na ul. Siedmiórki, Wójt 
poinformował, że zostanie przeprowadzona wizja lokalna a sprawa związana  
z oświetleniem ulicznym na ul. Leszczyńskiej i w miejscowości Porzebowo ponownie 
zostanie skierowana do Enei.  
  
Ad. pkt. 14. Zakończenie. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że porządek posiedzenia został wyczerpany.  
Podziękował za obecność, aktywny udział w posiedzeniu i zakończył obrady. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 

  Wiceprzewodniczący Rady Gminy   
            /-/ Edward Nyczko 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Paulina Zając                                                                                      


